

大新VIP銀行服務Visa Infinite信用卡

使用「Priority Pass」機場貴賓室禮遇條款及細則

所有大新VIP銀行服務Visa Infinite信用卡之主卡客戶(「主卡客戶」)如能符合以下其中任何一項要求,即可於整個信用卡季度1內無限次免費使用Priority Pass機場貴賓室:

 於上一個信用卡季度之最後一個月內,VIP銀行服務之資 產總值達HK\$500,000或以上²

或

 於上一個信用卡季度內,憑大新VIP銀行服務Visa Infinite信用卡累積合資格簽賬。達HK\$50,000或以上。

未符合上述任何要求之主卡客戶使用Priority Pass機場貴實室,大新銀行有限公司(「本行」)將收取每人每次 HK\$210「到訪服務費」,而該費用將於有關客戶之信用 卡賬戶內扣除,到訪紀錄根據客戶簽署之「到訪紀錄單」 計算。

Priority Pass機場貴賓室之使用須受使用條款約束,詳情請瀏覽Priority Pass網頁www.prioritypass.com.hk。

本通知的中英文版本如有歧異,概以英文版本為準。

大新銀行有限公司 2016年4月

註:

1. 信用卡季度以每年度之每三個月計算,詳情如下:

符合要求之信用卡季度	可免費使用Priority Pass機場貴賓室	
	之信用卡季度	
1月1日至3月31日	4月1日至6月30日	
4月1日至6月30日	7月1日至9月30日	
7月1日至9月30日	10月1日至12月31日	
10月1日至12月31日	1月1日至3月31日	

- 2. VIP銀行服務的資產總值,是計算VIP銀行服務客戶在每個信用卡季度的 最後一個月內,其名下於本行所有VIP i-Account綜合理財戶口(包括個 人及聯名戶口(如適用))的存款及/或投資總額的「每日平均結存」。「每 日平均結存」包括存款戶口之結餘、投資戶口之最新市值及人壽保險戶 口之現金價值。有關戶口之「每日平均結存」,請參閱閣下之VIP i-Account綜合理財戶口月結單(包括個人及聯名戶口(如適用))。
- 3. 合資格簽賬只適用於本地及海外零售簽賬,惟不適用於以下交易,包括但不限於購買大新人壽保險、股票投資儲蓄計劃、基金投資儲蓄計劃、「八達通自動增值」服務之交易金額、現金透支、自動轉賬(如適用)、「開心消費分期」計劃金額、信用卡兑現計劃分期金額、分行易兑現、結欠轉賬金額、「網上繳費Net」繳費金額、「繳費易」繳費金額、交稅金額、免息分期交易金額、「拍住賞」增值金額、信用卡支票服務交易(如適用)、銀行手續費(包括但不限於繳交年費、財務費用、逾期罰款、現金透支手續費等)、籌碼兑換、未誌賬/取消/退回/沒有簽賬存根及所有未經授權之交易。主卡及附屬卡之簽賬將合併計算。本行保留對簽賬是否合符資格之最終決定權。

| 大新銀行有限公司 |



Use of "Priority Pass" Airport Lounge Access Offer Terms and Conditions

All Principal Cardholders of Dah Sing VIP Banking Visa Infinite Card ("Principal Cardholder") are entitled to have unlimited complimentary "Priority Pass" airport lounges access in the entire quarter of Card Membership¹ upon meeting one of the following requirements:

 In the last month of each quarter of Card Membership, the total asset balance of VIP Banking maintains at HK\$500.000 or above²

OR

 Accumulated Eligible Spending³ reaches HK\$50,000 or above with Dah Sing VIP Banking Visa Infinite Card in the previous quarter of Card Membership.

Dah Sing Bank, Limited ("the Bank") will charge HK\$210 for "Priority Pass" airport lounge access per person per access from Principal Cardholder who cannot meet the above requirement and will debit from the relevant customers' credit card account. The access record is subject to the "Record of Access" voucher that customer signs upon lounge access.

Usage of Priority Pass airport lounges is subject to relevant terms and conditions. For details, please refer to Priority Pass Website www.prioritypass.com.hk.

If there is any discrepancy between the English and Chinese version of this notice, the English version shall prevail.

Dah Sing Bank, Limited April 2016

Romarke:

Quarter of Card Membership is based on every 3 months in each year.

Details are as follow:

Quarter of Card Membership of meeting the requirement	Quarter of Card Membership of complimentary "Priority Pass" airport lounges access		
January 1 – March 31	April 1 – June 30		
April 1 – June 30	July 1 – September 30		
July 1 – September 30	October 1 – December 31		
October 1 – December 31	January 1 - March 31		

- 2. The Total Asset Balance of VIP Banking refers to the "average daily balance" in the deposit and investment portfolio of all VIP i-Account(s) (include single name or joint name account (if applicable)) maintained with the Bank under the cardholder's name on the last month of each quarter. The "average daily balance" includes deposit balance of deposit accounts, latest market value of investment accounts and cash value of life insurance accounts. For the "average daily balance" of your account(s), please refer to your VIP i-Account statement(s) (include single name or joint name account (if applicable)).
- 3. Eligible transactions include local & overseas retail purchase only, but excluding the following transactions, including but not limited to the purchase of Dah Sing Life Assurance, Stock Investment Savings Plan, Investment Fund Savings Plan, "Octopus Automatic Add Value Service" amount, cash advance, autopay (if applicable), "Happy Installment" installment amount, Cash-In Plan amount, Branch Cash-In Plan, balance transfer amount, "Payeasy" bill payment amount, "Jet Payment" payment amount, tax payment, interest-free monthly installment amount, "Tap & Go" top-up amount, cheque payment (if applicable), bank handling fee (including but not limited to annual fee, financial charge, late fees and cash advance handling fee, etc.), casino transactions, unposted / cancelled / refunded and any unauthorized transactions. Spending from Principal Cardholder and Supplementary Cardholder will be calculated together. The Bank reserves the final decision of the Eligible Spending definition.

Dah Sing Bank, Limited